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Voor u ligt de 51ste editie van de Raffia. Raffia is het jaarlijks verenigingsblad 
van ATV Oranjebond Assen. Met daarin o.a. een woord van de voorzitter, 
notulen van de ALV van vorig jaar en het secretarieel jaarverslag. 
Veel leesplezier! 
 
Marja van Rixel 
 

VAN DE VOORZITTER 
 

Inmiddels zitten we alweer in het jaar 2024. 
 
2023 is naar mijn weten vlotjes en zonder 
veel problemen afgesloten. Iedereen was 
weer tevreden over de opbrengst van de 
tuin. 
Het was het natste en warmste jaar sinds 
KNMI de metingen doet. 
2023 was een leuk jaar met verschillende 
activiteiten die enthousiast werden bezocht. 
De belangrijkste activiteit was de open dag 

die in het kader van het 55-jarig bestaan van onze vereniging werd 
georganiseerd. Door de corona is dit een jaar later gevierd. 
Tijdens deze festiviteit zijn er 3 picknicktafels geplaatst die de naam van 3 
prominente mensen dragen. 
De activiteitencommissie is goed bezig en organiseert regelmatig leuke en 
interessante activiteiten. 
 
Oranjebond B, het stuk dat aan ons complex grenst, is zo goed als leeg. De 
meeste tuinders van dat stuk zijn nu bij ons aangesloten en hebben 
nagenoeg allemaal een tuin. 
Doordat er zoveel nieuwe leden bij zijn gekomen, hebben we verschillende 
tuinen in overleg gegaan met de betreffende tuinders gesplitst. 
  We gaan een nieuw jaar tegemoet, de zaden en plantgoed zijn besteld, 
dus we kunnen er weer tegenaan. 
De mesthopen slinken ook al behoorlijk, wat weer leven in de brouwerij 
brengt. 
Met z'n allen hopen we weer op een leuk en vruchtbaar jaar met veel 
plezier en gezelligheid. 
    
Voor 2024 staat de vereniging een verandering te wachten. Het 
huurcontract met de gemeente moet worden verlengd en dat vraagt nogal 
wat. Zo krijgen we, zover we terug kunnen kijken, voor het eerst een 
huurverhoging, al is nog niet bekend hoeveel.  
Al de jaren heeft de gemeente voor ons de snoeiwerkzaamheden gedaan 
en de straten geborsteld en schoongemaakt. Deze werkzaamheden heeft 
de gemeente uitbesteed aan een extern bedrijf, ook binnen de gemeente 
zelf zijn externe mensen aan het werk. Dit betekent dat wij als vereniging 
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moeten gaan betalen voor deze werkzaamheden. Daarom zijn we 
genoodzaakt de huur te verhogen, we weten nog niet hoeveel, maar het 
komt er aan. 
Het gereedschap en ander materiaal is aan slijtage onderhevig en moet 
worden vervangen. 
Zo zijn er nog een aantal zaken te noemen die kosten met zich 
meebrengen, zoals het verven van de loods. Beveiliging is inmiddels 
aangelegd. 
In ons tuindershonk zijn 2 nieuwe kachels geplaatst, de oude waren 
afgekeurd, dus is het nu weer lekker warm en kan er tijdens de 
openingstijden van de winkel weer aangenaam koffie worden gedronken. 
Al met al komt het er op neer dat naast de huurverhoging ook het 
lidmaatschap moet worden verhoogd. Hoeveel weten we nog niet. We 
hopen jullie in de loop van het jaar hierover verder te kunnen informeren. 
Uiteraard trachten wij de verhogingen zo laag mogelijk te houden, het 
plezier om onze hobby uit te voeren mogen we niet ontmoedigen. 
    
Ondanks bovenstaande hopen we dat we het komende jaar weer een 
prachtjaar krijgen. 
Eerder hebben jullie allemaal bericht gehad, via de e-mail, dat wij als 
bestuur een oproep deden voor meerdere functies en hulp en 
ondersteuning. 
Om eerlijk te zijn valt het mij een beetje tegen hoeveel mensen hierop 
hebben gereageerd. 
Beste mensen, laat jullie je ook eens van een goeie kant zien en sluit je aan 
bij die vrijwilligers die er al zijn, helaas nog niet genoeg.  
Namens het bestuur en commissies van  ATV Oranjebond. 
                      
Jan Huis, voorzitter ATV Oranjebond 
 

VAN DE SECRETARIS 
 
 
Bestuurssamenstelling 31-10-2022: 
Voorzitter:    Jan Huis 
Penningmeester:   Pascal Mol 
2e penningmeester:  Henk Feijen 
Secretaris:   Grietje Oldenbeuving 
Inkoopcommissie:  Henk Feijen 

   Anne Klaassen 
Tuin-Bouw commissie:  Miranda Elzinga 
    Rik Lang 
    Joël Meyers 
    Klaas Drent 
    Roelof Visser 
 

• Het  was een roerig jaar voor de vereniging. De aanschaf van een 
pinapparaat voor de winkel was voor dhr. Feijen en dhr. Klaassen de 
reden om te stoppen met hun werkzaamheden voor de vereniging. 



ATV Oranjebond Raffia jaargang 51, voorjaar 2024 5 

Dus moesten we op zoek naar leden die hun taken wilden 
overnemen. 

• Tijdens de wintermaanden was de winkel en de kantine enige 
maanden gesloten. Dat gaf ons de kans om op te ruimen en schoon 
te maken. Ook scheelde het aanmerkelijk in de energiekosten.  

• Toen de winkel in het voorjaar weer open ging konden we 
gebruikmaken van een pinautomaat. Daar is veelvuldig gebruik van 
gemaakt.  

• Aanvankelijk was er een groep mensen die zich wel wilde inzetten 
voor de vereniging maar door allerlei oorzaken bleek een goede 
samenwerking niet altijd werkbaar.  

• We begonnen het jaar met 6 vrije tuinen en 11 mensen op de 
wachtlijst. 

• Er is veel gebeurd op het gebied van beveiliging. Het oude alarm 
voldeed niet meer. Het was gevoelig voor insecten en leidde tot 
klachten uit de buurt wanneer het alarm weer eens ’s nachts afging. 
Er is een nieuw alarm geïnstalleerd, er zijn camera’s en 
bewegingsmelders opgehangen. Ook zijn er brandblussers en EHBO-
kisten aangeschaft. 

• Het tuinreglement was aan vernieuwing toe. Het is aangepast en in 
de Algemene Ledenvergadering besproken. Na wat kleine 
aanpassingen is hij vastgesteld. 

• De AVG (Algemene Verordening Gegevens Bescherming) is 
besproken en zal jaarlijks (eventueel) worden herzien. 

• Tijdens de Algemene ledenvergadering zijn 2 leden geëerd die al 
meer dan 40 jaar lid zijn van de vereniging. Ze zijn benoemd tot lid 
van verdienste. Onze vereniging heeft nu 3 leden van verdienste. 

• De openingstijden van de winkel zijn aangepast. De leden moesten 
wennen aan de nieuwe openingstijden. De winkel is op woensdag- 
en zaterdagochtend open en in het hoogseizoen ook op 
donderdagavond. 

• De activiteitencommissie organiseerde een open dag. 
• Er is een geheel nieuwe opzet van de ledenadministratie gemaakt. 

En er zijn @atvoranjebond e-mailadressen in gebruik genomen.  
• De tuincommissie en de bouwcommissie deden regelmatig een 

ronde over het complex. Tuinders die in gebreke bleven werden 
opgeroepen hun tuin en of tuinhuis op te knappen. In enkele 
gevallen heeft dit geleid tot het beëindigen van het lidmaatschap 
van de vereniging. In veel gevallen wordt er te dicht op de heg 
geplant.  

• Er zijn picknicktafels aangeschaft. Deze zijn tijdens de open dag 
feestelijk in gebruik genomen. 

• De beide kachels in het tuinderskwartier zijn afgekeurd en 
vervangen. 

• De informatiemap is vernieuwd. 
• Er is actief gewerkt aan de website. Zeker de moeite waard om eens 

een kijkje te nemen! 
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• We hebben een goed contact met de PROschool. We kunnen 
gereedschap brengen voor onderhoud en op het complex wordt 
gesnoeid en grasgemaaid. 

• Bij aanhoudende droogte is de waterdruk achter op het complex erg 
laag. We hebben de leden opgeroepen hun gieters op een rustig 
moment te vullen en vooral geen slangen aan de kraan te hangen. 
Enkele tuinders hebben toestemming hun watertonnen met de 
slang te vullen op een rustig moment. 

• Voor de aankoop van mest hadden we een RVO-relatienummer 
nodig. Weer een nieuwe administratieve handeling. 

• Het is onduidelijk of we BTW-plichtig zijn of niet. Het AVVN is dat 
aan het onderzoeken. 

• De borg wordt met ingang van 1-1-2024 verhoogd naar € 75,-. De 
borg moet worden betaald per tuin. Bij nieuwe tuincontracten 
wordt vermeld dat wanneer men de tuin niet schoon oplevert de 
kosten voor het opruimen worden verhaald op de tuinder. 

• Het contact met de gemeente verliep moeizaam. Het lukte niet om 
de parkeerplaats en het klinkerpad te laten borstelen. Een oproep 
om zwerfafval te laten verwijderen werd niet begrepen. Er moesten 
verschillende telefoontjes, mailtjes en berichten aan te pas komen. 

• Er zijn 2 afgevaardigden van onze vereniging naar de Algemene 
vergadering van het AVVN geweest. 

• De tuinders van het buurtuingebied kregen te maken met een 
huurverhoging. Veel tuinders lieten zich bij onze vereniging 
inschrijven. 

• Aan het eind van het seizoen waren dan ook alle tuinen bezet. 
 
Bestuurssamenstelling 1-11-2023: 
Voorzitter:   Jan Huis 
Penningmeester:     Pascal Mol 
2e penningmeester:  Marcus Smit 
Secretaris:  Grietje Oldenbeuving 
Ledenadministratie: Marcus Smit 
Inkoopcommissie: Grietje Oldenbeuving 
   Roelof Visser 
   Klaas Drent 
Tuincommissie:     Miranda Elzinga 
   Roelof Visser 
   Joël Meyers 
Bouwcommissie:     Rik Lang 
   Klaas Drent 
Activiteitencommissie: Giny Meester 
   Geke Kooistra 
   Sarah Greiner 
Website:  Miranda Elzinga 
Veiligheidsbeheer: Bert Gierveld 
 
 
Grietje Oldenbeuving, secretaris 
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VAN DE IN- EN VERKOOPCOMMISSIE 
 

We begonnen het jaar in verwarring. Henk en Anne hadden te kennen 
gegeven te stoppen met hun werkzaamheden. Dus moest alles worden 
overgedragen. Er moest een geheel nieuwe inkoopcommissie komen. We 
begonnen met opruimen, schoonmaken en inventariseren wat er allemaal 
was. En dat was veel! We moesten bedenken hoe we de uitgifte van 
bestelde zaden en aardappelen, uien en plantjes gingen regelen. Gelukkig 
konden we altijd op genoeg hulp rekenen. 
 
Ook moesten de winkelopeningstijden worden aangepast. Daar moesten de 
tuinders aan wennen. De winkel is op zaterdag van 10 tot 12 uur open en 
op woensdagmorgen van 10 tot 11 uur. Ook kwam er een avondopening 
bij. In het hoogseizoen was de winkel op donderdagavond van 19.30 tot 
20.30 uur open. 
 
Het pinapparaat was een groot succes. Er kan trouwens nog steeds contant 
worden betaald. 
 
De verkoop van zaden liep goed. Af en toe moesten we wat bijbestellen. De 
verkoop van biologische zaden van de Bolster liep wat achter.  We hebben 
alle zaden bekeken op houdbaarheid. De zaden die over datum waren 
werden voor minder te koop aangeboden. 
 
De loods lag vol met meststoffen en potgrond en dergelijke. De potgrond 
werd goed verkocht. Waarschijnlijk omdat de prijzen lager waren dan in de 
winkel. Toen we nieuwe potgrond moesten bestellen moesten we ook de 
prijs verhogen, maar nog altijd ligt die onder de winkelprijs.  
Er is een grote voorraad aan stelen van spades, harken en schoffels. 
 
Wat betreft de 
gewasbeschermingsmiddelen, 
daar zijn we kritisch naar gaan 
kijken. We willen eigenlijk geen 
middelen meer verkopen die 
niet passen in een winkel van 
een volkstuincomplex. Dus 
geen Round up e.d. Maar het 
kost tijd om dat allemaal uit te 
zoeken. 
Gewasbestrijdingsmiddelen 
worden ook niet veel verkocht. Middelen tegen slakken doen het nog wel 
goed. 
 
We staan aan het begin van een nieuw seizoen.  
 
Grietje Oldenbeuving 
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VAN DE LEDENADMINISTRATIE 
 
Mijn rol binnen de vereniging is die van tweede penningmeester. De 
tweede penningmeester heeft in de financiën weinig te 
doen, anders dan wachten tot de eerste penningmeester 
zijn werk niet meer kan doen. Daarnaast heeft de tweede 
penningmeester als taak de Ledenadministratie te 
onderhouden. Ik werk aan het project om de 
Ledenadministratie over te brengen naar een web-
gebaseerd systeem waarin alle bestuur- en commissieleden 
direct toegang krijgen tot deze administratie. Tegelijk wordt 
ook de hele tuinen-administratie overgeheveld naar deze 
administratie, waardoor we één registratie krijgen waarin alle informatie 
over leden, tuinen, tuinhuizen/kassen en voorzieningen als waterleiding en 
verzekeringen worden samengevoegd. 
 
Daarnaast maak ik een opzet voor een jaarplanning waaruit een centraal 
overzicht ontstaat welke activiteiten er voor de vereniging zijn. Denk 
aan sectordagen, opendagen, overleggen en andere belangrijke data als 
openingstijden voor de winkel en het af- en aansluiten van de 
waterleiding naar het terrein. Maar ook de activiteiten van de vorig 
jaar opgerichte activiteitencommissie: Nestplukkers, Biggest Little 
Farm en wie weet wat ze nog op de planning zetten.. We hopen met deze 
jaarplanning bijvoorbeeld te voorkomen dat de kantine voor twee 
overleggen tegelijk gepland wordt en we hopen dat met deze planning een 
duidelijk overzicht naar de leden gegeven kan worden wanneer er 
activiteiten zijn waaraan deelname gewenst of vereist is. 
 
Ook houd ik me bezig met de implementatie van de Wet Bestuur en 
Toezicht 
Rechtspersonen. Deze wet (WBTR) beschrijft een aantal zaken waar 
Rechtspersonen (dus bijvoorbeeld onze vereniging) aan moet voldoen om 
verantwoordelijkheden en aansprakelijkheden van Bestuurders geregeld te 
krijgen. Het directe gevolg hiervan is dat een aantal zaken expliciet 
benoemd gaat worden in de Statuten, het Tuinreglement en het 
Huishoudelijk Reglement. Het ligt in de bedoeling deze nieuwe 
documenten bij de aanstaande ALV ter goedkeuring aan de leden voor te 
leggen. Daar is dus nog wat werk te verzetten! 
 
Tot slot houd ik me bezig met de techniek achter atvoranjebond.nl. Het 
is mijn taak te zorgen dat e-mail uitgewisseld kan worden en dat de 
website blijft draaien zodat Miranda daar nieuwe berichten op kan 
plaatsen. 
 
Marcus Smit 
Tweede penningmeester en bestuurslid ledenadministratie 
 
 

http://atvoranjebond.nl/
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VAN DE BOUWCOMMISSIE 
 

De bouwcommissie ziet toe op de inrichting van het tuincomplex van 
ATV-Oranjebond qua bouwwerken op de diverse percelen, ook houden 
we toezicht op de kwaliteit van de 
bouwwerken. 

Het afgelopen jaar hebben we veel nieuwe 
tuinders mogen verwelkomen op ons 
complex. De bouwcommissie heeft in 
opdracht van de tuincommissie een achttal 
percelen opnieuw ingemeten, hierbij zijn ook 
een aantal percelen gescheiden. 

In totaal heeft de bouwcommissie de 
volgende aanvragen ontvangen voor een 
bouwwerk: 

- 5 aanvragen voor het bouwen van een tuinkas 
- 12 aanvragen voor het bouwen van een tuinhuis of schuur. 

Eén aanvraag voor een tuinkas hebben we moeten weigeren, omdat door 
het goedkeuren van deze aanvraag mogelijk meer verzoeken voor een 
dergelijke tuinkas zouden kunnen komen en de tuinkas niet aan de 
gestelde voorwaarden voldoet. 

Twee vergunningen uit 2022 voldoen niet meer aan de gestelde normen, 
deze tuinders zullen voor 1 april worden aangesproken, anders vervalt de 
bouwvergunning. 

Ook zal de bouwcommissie de eigenaren van bouwwerken die niet voldoen 
aan de door de ATV gestelde eisen (en destijds door de gemeente) 
aanschrijven de bouwwerken op het juiste kwaliteitsniveau te brengen. 

De bouwcommissie wil er nogmaals op wijzen dat bij een aanvraag ook een 
tekening en de plaatsingsconfiguratie moeten worden aangeven. Ook moet 
worden gebouwd volgens de goedgekeurde bouwaanvraag.  

De bouwcommissie: Rik Lang en Joël Meyers 
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VAN DE TUINCOMMISSIE 
 
Oud groen-/blauwbeleid in een nieuw jasje 
 
We hebben sinds kort een concept vijfjarenplan voor het groot groen 
onderhoud, maar ook voor onderhoud aan de sloten en de 
afwateringsgoten. Dit concept is goedgekeurd in een extra 
bestuursvergadering en werd goed ontvangen op de vergadering met de 
sectorhoofden. Er zijn een aantal wijzigingen t.o.v. voorgaande jaren. De 
sectorhoofden zullen dit hernieuwde beleid verder uitdragen naar de leden. 
Don’t shoot the messenger. 
 
We werken met 12 teams: 10 sectoren, Pro Assen afdeling Groen en de 
coördinator groen onderhoud met een snoeiploeg.  
Met behulp van ervaringsdeskundigen is er een inventarisatie gemaakt over 
het tuincomplex.  Wat groen onderhoud betreft kwamen we uit op 27 
aandachtspunten (overhangend groen bij de moestuinen, zieke bomen, 
bestrating, problematiek groenafval, kruisingen overzichtelijker maken en 
snoei t.b.v. inbraak & veiligheid.  
Wat het blauw onderhoud betreft, zijn we behoorlijk geschrokken. We 
hebben allemaal ervaren dat een combinatie van factoren ertoe hebben 
geleid dat we veel wateroverlast hadden. Enkele tuinders hadden een kano 
nodig om bij hun tuinhuisje te komen en in plaats van knoflook in oktober 
konden we nu waterplanten poten. Toch moeten we de hand in eigen 
boezem steken. Naast de sloot langs het hoofdpad hebben we nog vijf 
afwateringsgoten. Van deze vijf afwateringsgoten zaten er vijf dicht/bijna 
dicht. We moeten afwateren op de ringsloot, die om het hele complex ligt, 
maar dat is nu praktisch onmogelijk.  Op sommige plaatsen volgestort met 
groenafval, of een badkuip, tuinmeubilair in de sloot en op een enkele 
plaats een stortplaats voor grijsafval. We hebben gewoon uw hulp nodig. 
Dus als het sectorhoofd vraagt om medewerking van u om een stukje sloot 
op te ruimen of een ingezakte slootwal weer te herstellen, denk dan even 
aan het volgende: Don’t shoot the messenger. 
 Alle sectorhoofden hebben een plattegrond gekregen van hun sector met 
daarop ingekleurd een overzicht met groene en blauwe werkzaamheden en 
in het rood de nieuwe takkenrillen. Hierop kan in het vervolg ook het 
groenafval van de hagen. Uw sectorhoofd kan u meer vertellen (zie ook 
achterkant mededelingenbord bij hoofdingang). 
Tot slot: Wat opvalt is, dat veel leden ondertussen hebben aangeboden om 
mee te willen helpen. En dat is wat een vereniging nou zo leuk maakt. We 
doen het met z’n allen. 
 
Erik van der Naald/tuin 97 (coördinator groen onderhoud) 
P.S. We zoeken nog een nieuwe sectorhoofd voor sector 4. 
 
 
 



ATV Oranjebond Raffia jaargang 51, voorjaar 2024 11 

VAN DE ACTIVITEITENCOMMISSIE 
 
Wormenlezing 
Op 24 februari werd door de activiteitencommissie een lezing 
georganiseerd over compostwormen en composteren. 
Dhr Frank Wasse kwam ons vertellen over het hoe, de wat en waarom dit zo 
goed is voor de tuinder. Hij verkoopt bij zijn bedrijf diverse artikelen voor 
ondersteuning van het proces om goede wormenmest te krijgen. Niet per 
se nodig, maar toch. Deze producten zijn nu ook te koop in onze winkel, 
waaronder ook heel goede en betaalbare lavameel. Het verslag van de 
lezing is na te lezen op onze website. 
 
Lavameel 
Voor onze nieuwe tuinders hier een korte 
uitleg van de voordelen van lavamail 
oftewel basaltmeel. 
 
In de biologische land- en tuinbouw wordt 
lavameel toegepast als versterkende 
hulpstof voor bemesting en als 
bestrijdingsmiddel. Lavameel is de meest 
doeltreffende mineralenbemesting en vormt de perfect basis om op een 
eenvoudige wijze een hoge bodemvruchtbaarheid te bevorderen voor alle 
soorten grond en toepassingen. Toepasbaar bij alle planten, struiken en 
bomen. 
Daarbij is het een ideaal bestrijdingsmiddel tegen insecten en schimmels. 
Insecten houden er niet van of verstikken door het fijne poeder. Schimmels 
(meeldauw, knolvoet, aardappelziekte etc…) zijn niet levensvatbaar op 
lavameel. 
Hoe te gebruiken?     
U kunt het door de grond mengen, in het gietwater doen, in het plantgat en 
tussen de planten strooien.      
 
Dahliapraat(jes) 
 
Ik ben gek van Dahlia’s. Zomaar. Net 
zoiets als verliefd worden. 
Deze gekte is gekomen door dahlia’s 
van mijn buurman, die dahlia’s over 
had van zijn eigen oogst. Zo kon het 
stukje grond dat ik nog niet bebouwd 
had bedekt worden om onkruidgroei 
tegen te gaan en de grond lekker los 
te krijgen. In mijn kindertijd hadden 
we thuis ook dahlia’s die vol zaten 
met orekrupers. Niks aan en eng. 
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Jarenlang heb ik ze gebruikt om lege stukjes grond vol te bebouwen en 
soms nam ik wat bloemen mee naar huis. En verwonderde ik me over het 
mooie ervan. 
Op internet las ik dat de Cafe au Lait een erg gewilde dahlia was, maar 
overal uitverkocht. Onverwacht vond ik in een lokaal Groninger 
supermarktje nog 1 zakje met deze dahlia. Een onooglijke klein knolletje, 
behoorlijk uitgedroogd. Maar ik kreeg haar aan de gang en later in de zomer 
kwam er een behoorlijke grote dahlia uit. Een zgn dinnerplate, groter dan 
mijn hand. Te groot voor in een boeket en nadat ik de bloem had afgeknipt 
en op een schoteltje in de kamer had gezet… sloeg de ontroering en 
verliefdheid toe. Tot op heden. 
 
Dahlia’s worden steeds populairder. 
Loop je op dahliavelden bij een kweker, dan is er niets leukers dan met een 
ander praten over je dahlia’s. In een dahliavereniging idem. Samen gek van 
dahlia’s. Bij ons ligt dat ietsjes anders. Iedereen is solo bezig en dat vond ik 
best wel jammer. Maar ook… een mooi veld aanleggen is best wel prijzig. En 
zelf kun je ook veel voor elkaar krijgen. Vandaar dat ik afgelopen half jaar 
gestart ben met dahliapraat (jes). Met als doel om kennis te delen met 

andere dahlia 
geïnteresseerden. Het 
ging over bewaren, 
bladstekken maken, 
knolstekken maken 
en zelf zaad 
overhouden van je 
dahlia. 
En ook over ruilen. 
Zin om eens aan te 
schuiven? Via posters 
wordt bekend 
gemaakt wanneer er 
weer een dahliapraat 

wordt gehouden. Liever middels de mail op de hoogte gehouden worden? 
Dan kan ook. daliagekken@gmail.com.  (zonder de h) 
 
Gieny Meester, activiteitencommissie 
 
               

HERINNERINGEN 50 JAAR ATV ORANJEBOND 
 
In 1967 heb ik bij de gemeente geïnformeerd of er ook volkstuinen te huur 
waren, en ik werd toen doorverwezen naar het huidige industrieterrein 
waar thans de betoncentrale ligt. Dat terrein was nog niet ingevuld en de 
gemeente gaf het terrein voorlopig uit als groentetuinen. 
Ik kreeg een tuin naast de heer Staring, Geulstraat Assen. 

mailto:daliagekken@gmail.com
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Na enige tijd vertelde hij dat hij bezig is om in overleg met de gemeente 
een volkstuinvereniging op te richten. In Utrecht was hij ook lid geweest 
van een vereniging. Op dat moment was ik er nog niet aan toe, en dacht 
laat hem maar. 
Het eerste jaar daar op het industrieterrein was geen succes. Er liepen veel 
konijnen rond, en zo kon het gebeuren dat de ene week de boontjes mooi 
naar boven kwamen, en de volgende week geheel kaal gevreten waren. Ik 
ben er toen maar mee gestopt. Het vervoer was ook moeilijk, alles op de 
fiets. 
Daarna heb ik nog via particuliere weg een groentetuintje gehad aan de 
Langedijk, maar ook daar weer woningbouw en moesten we verkassen. 
Toen heb ik nog een tuin gehad bij mijn zwager achter het huis, maar na zijn 
verhuizing stopte ook dat. Toen nog een jaar bij Klok maar hier werd me na 
een jaar de tuin opgezegd. 
Toen kwam ineens, voor mij althans, het complex aan de 
Oranjebond/Zwartwatersweg. 
De heer Staring c.q. het bestuur heeft destijds heel snel moeten beslissen, 
nemen we het of nemen we het niet, de gemeente liet de keuze of een 
tennisveld of een tuincomplex met 90 tuinen en er waren op dat moment 
maar ongeveer 40 leden. Het bestuur heeft toegehapt maar nam toch wel 
een groot risico. Waar halen we zo snel 50 leden vandaan. Staring heeft 
toen gelobbyd bij de andere tuinverenigingen. Maar het is hun gelukt, en 
het complex is er na 50 jaar ook nog. 
 
De heer Staring heeft bij zijn pensionering een koninklijke onderscheiding 
gekregen. Daarvoor moet men een bijdrage geleverd hebben aan de 
gemeenschap, en voor hem was dat: de oprichting van de tuinvereniging 
Oranjebond. 
 
Bij de particuliere huur betaalde je een tientje per tuin, en toen kwam de 
huurprijs van Oranjebond door en dat was gelijk een bedrag van fl. 200, - . 
Mijn eerste reactie was, dat doe ik nooit. 
Maar thuisgekomen zei mijn vrouw, maar een hobby kost geld, als je gaat 
vissen of wielrennen daar betaal je ook voor. Gelijk was ik om, en heb ik me 
aangemeld als lid. 
Nadat het complex april 1974 gereed was, heb ik samen met de toenmalige 
collega’s Siebring en Keurhorst het complex geheel uitgezet, de kavels 
ingedeeld. 
Op de startavond van het huidige complex moesten we lootjes trekken, 
maar de oorspronkelijke leden gingen voor, dus ik was benieuwd of ik in 
aanmerking zou komen voor een tuintje. En jawel ik mocht ook een 
nummer uit de hoed trekken, en het werd tuin nr. 48. Deze tuin heb ik nog 
steeds, er is nog geen andere huurder op deze tuin geweest, het zullen er 
niet veel meer zijn die dat nog kunnen zeggen. Misschien Jan van Houten. 
Het bestuur was toen voor zover ik weet Staring voorzitter en Jan van 
Houten secretaris. 
Destijds was alles strenger geregeld, een tuincommissie die een 
beoordeling gaf over jouw tuin. Gekeken werd naar netheid, creativiteit, 
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stand van de gewassen en algemeen aanzien. Heel lang heeft men dit niet 
vol kunnen houden, want er was toch wel enige weerstand tegen de 
beoordelingen, maar daardoor hebben we nog altijd de naam een strenge 
vereniging te zijn. 
Staring is een jaar of 10 voorzitter geweest, en heeft toen het stokje 
doorgegeven aan Jan van Houten.  Jan van Houten is ook ongeveer 10 jaar 
voorzitter geweest en heeft het doorgeven aan Jan Jans. Jan Jans weer aan 
Sietze van der Velde, en Sietze weer aan Martin Jansen en nu Jan Huis. 
 
Eind jaren zeventig werd het 2e gedeelte van de tuinvereniging (de 
nummers 91-161) in gebruik genomen. Datzelfde jaar zwommen de eenden 
in maart nog over de tuinen, zo nat was het, en de ondergrond van dit stuk 
tuin was ook zeer verhard (verkit). Het moest alles met de schop los 
geschraapt worden. Maar sindsdien is de ontwatering verbeterd, en is het 
nu goed tuinieren. 
 
Vanaf de start aan de Oranjebond is de heer (wijlen) Reuvers samen met 
(wijlen) Piet Heijting beheerder geweest van het toenmalige winkeltje. Toen 
de heer Reuvers er mee stopte heeft Piet Heijting dit jarenlang vervuld, tot 
hij niet meer kon. Piet ging naar de tuin zoals een ander op vaste tijden 
naar zijn werk ging, ‘s morgens in de winkel en ‘s middags op zijn tuin. 
Waar we tevens moeten bedenken, dat Piet van een uitkering moest leven, 
en toch altijd omging met het geld van een ander, en dit altijd voortreffelijk 
gedaan heeft. 
Ook (wijlen) Jan Rispens heeft vele klussen op de tuin verricht. Houtsingels 
snoeien, en vooral aan het heggen knippen heeft Jan veel gedaan. Eén jaar 
in z’n eentje praktisch het gehele complex. 
Een gevleugelde uitspraak van Jan was, als we hem iets vroegen: ”is geen 
punt”. 
Epko Haveman (ex lid) mag hier ook niet onvermeld blijven, heeft veel 
timmerwerkzaamheden gedaan voor de vereniging. Epko mopperde dan 
eerst heftig, maar even later stond hij gereed om de klus uit te voeren. 
Alle mensen die het winkeltje bediend hebben, hebben er veel tijd in 
gestoken, dit wordt/werd niet altijd voldoende gezien. Iedere morgen werd 
er koffie gedronken in de kantine. 
 Veel stof heeft het niet roken in de kantine doen opwaaien. 
Piet Heijting was een roker, die het niet gauw opgaf, dus in het winkeltje 
werd gerookt Op flink aandringen van de niet-rokers, of van hen die last 
hadden van rook werd het in het winkeltje verboden, maar toen ging het 
probleem over naar de kantine. Als er gerookt werd kwamen diverse 
mensen niet in de kantine. Veel voor-en tegenstanders. Uiteindelijk is er 
overal een rookverbod ingesteld. 
 
Kleurrijke figuren: wijlen Berends, kon heftig discussiëren met Jaap Vos. 
(Wijlen) Reint Nijdam heeft nogal wat brieven geschreven, over de 
algemene toestand op het terrein. 
Op het gebied van onderhoud, niet-wel roken.  
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Vanaf eind jaren negentig zijn we overgestapt qua kaartmateriaal op de 
digitale versie Autocad. Ik had 2 dagen verlof genomen, en toen de 
oorspronkelijk plantekening via een tablet gedigitaliseerd in Autocad. 
Vanaf die tijd deden we alle vergunningsaanvragen ook digitaal. 
Voor iedere schuurtje/kas moest een digitale tekening vervaardigd worden. 
Iedere vergunning had aan gemeentelijke legeskosten € 100,-- 
Tijdens een bezoek aan het gemeentehuis, zo omstreeks 2010, kwam de 
ambtenaar vertellen, dat de vergunningsaanvragen kwamen te vervallen. 
Bouwwerken in de achtertuin werden vrijgesteld, en zo ook de kassen e.d. 
achter de loods van de vereniging. 
Een punt van aandacht blijft nu wel, er moet altijd iemand van de leden 
overweg  kunnen met Autocad. 
 
Het is zo nu en dan een op- en neergang van de vereniging: het ene jaar 
leden te weinig, en dus lege tuinen, een andere periode een wachtlijst van 
leden. 
 
Roel Kruiter, tuin 48 
 
 

JAPANSE DUIZENDKNOOP 
 
Jammer genoeg is de Japanse duizendknoop ook in ons volkstuinencomplex 
gesignaleerd. Tot nu toe op drie plekken: op Oranjebond 1B (voorheen 
Joling), achter de tuinen 143 en 144 en op het pad voor de tuinen 86 en 87 
bij de bijenvereniging. 
Mochten jullie nog meer plekken ontdekken waar deze gemene woekeraar 
groeit, meldt het dan aan de tuincommissie. 
Een stel varkens erop zetten is heel effectief, maar die storten zich ook op 
de spinazie en de bloemkolen in onze moestuinen, dus wij proberen de 
duizendknoop in toom 
te houden door elke 
nieuwe stek af te 
knippen en in een 
vuilniszak te doen. Gooi 
de resten niet op de 
composthoop, ook niet 
thuis in de groene 
container, maar in de 
grijze kliko, zodat de 
plant wordt verbrand. 
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VERSLAG ALGEMENE LEDENVERGADERING 18-4-2023 
 
Afwezig met kennisgeving: J. Welfing - H. v. Harderwijk – M. Schreuder –    
R. Mollema – L. Schoon – W. Hengeveld. 
 

1. Opening en mededelingen:  
• De voorzitter opent de vergadering. 
• Afgelopen periode is er het één en ander gebeurd binnen het 

bestuur en commissies. De tweede penningmeester heeft 
zijn functie per 1-1-2023 neergelegd. Zo ook zijn functie als 
in-  en verkoopcommissielid. We hebben geprobeerd om via 
een oproep vrijwilligers, bestuursleden bij elkaar te krijgen 
en dat is voor een groot gedeelte gelukt. De leden staan op 
de lijst in de Raffia vermeld. Mevr. G. Eefting heeft zich 
inmiddels teruggetrokken. Tijdens de wintermaanden was de 
winkel en de kantine enige maanden gesloten. Dat gaf ons 
de kans om op te ruimen en schoon te maken. Ook scheelde 
het aanmerkelijk in de energiekosten. Het bestuur en de 
commissies zijn nagenoeg compleet. We missen alleen nog 
een 2e secretaris. 

• 2 leden hadden bezwaar tegen het benoemen van de 2e 
penningmeester. Zoals in de statuten art 12 wordt het 
bestuur door de algemene vergadering uit de leden 
benoemd. 

• Er was maar een gegadigde voor de functie van 2e 
penningmeester. Daarom heeft het bestuur gemeend dhr. 
M. Smit alvast mee te kunnen laten draaien en wordt 
vanavond de goedkeuring van de Algemene 
Ledenvergadering gevraagd. 
 

2. Voorstellen van bestuur en commissieleden: 
• Jan Huis, voorzitter 
• Pascal Mol, penningmeester 
• Marcus Smit, 2e penningmeester 
• Grietje Oldenbeuving, secretaris 
• Miranda Elzinga, tuincommissie 
• Joël Meyers, tuincommissie 
• Roelof Visser, tuincommissie 
• Rik Lang, bouwcommissie 
• Klaas Drent, bouwcommissie 
• Grietje Oldenbeuving, in- en verkoopcommissie 
• Roelof Visser, in- en verkoopcommissie 
• Klaas Drent, in- en verkoopcommissie  
• Marcus Smit, in- en verkoopcommissie 

 
De Algemene ledenvergadering gaat met deze samenstelling 
van bestuur en  commissie akkoord. 
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3. Notulen van de vorige ALV 21-4-2022. 
• Dhr. E. Scholte, tuin 96: Wat zijn precies de kosten voor een 

automatisch incasso? Antwoord van Dhr. P. Mol: Wanneer er 
maar 5 of 10 deelnemers zijn, wordt het door de bank 
afgeraden. Er lijkt nu meer belangstelling te zijn voor een 
automatisch incasso. De penningmeester gaat het nogmaals 
onderzoeken.  

• De notulen worden goedgekeurd. 
 
 

4. Huldigen van jubilarissen: 

• De jubilarissen worden geëerd met bloemen, een oorkonde 
en een vogelnestkastje gemaakt door de leerlingen van PrO 
Assen. 

• Dhr. J. van Houten is 51 jaar lid van de vereniging. Hij is al lid 
van verdienste, maar wordt nogmaals geëerd. 

• Dhr. R. Kruiter is 49 jaar lid en heeft veel voor de vereniging 
betekend.  Hij wordt benoemd als lid van verdienste. 

• Dhr. H. Feijen (niet aanwezig) is 47 jaar lid van de vereniging 
en heeft veel voor de vereniging betekend. Hij wordt 
benoemd als lid van verdienste. 

• Dhr. W. Bekkering is 40 jaar lid.  
• Dhr. Balaishwaran (niet aanwezig) is 25 jaar lid. 
• (Dhr. J. Pieters is ook 40 jaar lid van de vereniging maar heeft 

dit in zijn eigen sector gevierd). 
 

5. Vaststellen tuinreglement. 
• Dhr. H. Visscher, tuin 130 vindt dat er veel verboden in 

voorkomen. Het had wat vriendelijker gemogen. 
• Dhr. E. v d Naald stelt voor om bij punt 29 drones toe te 

voegen. 
• Punt 12: is niet duidelijk. Bedoeld wordt dat er niet illegaal 

puin, stenen, snoei- en tuinafval mag worden gestort.  
• Punt 18 en 19: roept ook vragen op. Welke sloten worden er 

bedoeld? In ieder geval de goten tussen de tuinen. Wanneer 
het niet duidelijk is kan de tuincommissie om raad worden 
gevraagd. 

• Dhr. R. Kruiter merkt op dat de sloot aan de Smetanalaan 
niet bij de tuin hoort. 

• Dhr. R. Lang, bouwcommissie, gaat een kaart opvragen bij de 
gemeente. 

• Mevr. G. Kooistra, tuin5a: punt 20, hoopt dat zo weinig 
mogelijk mensen bestrijdingsmiddelen gebruiken. 

• Dhr. H. vd Haar, tuin 128 merkt op dat hij veel puin op zijn 
tuin heeft. Dhr. E. vd Naald bied aan dit op te ruimen voor € 
20,00. (betaald door de vereniging.) 
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• Het reglement zal wat worden aangepast en is dan 
goedgekeurd door de Algemene Ledenvergadering.  

 
6. Verslagen verenigingsjaar 2022: 

• Secretaris, jaarverslag in de Raffia.  Er zijn geen opmerkingen 
en dus wordt het verslag goedgekeurd. 

• Penningmeester:  
Dhr. H. Hamering tuin 91, het vermogensverlies is groot. Hoe 
komt dat? Antwoord: Door de aanleg van de mestplaats en 
een stijging van de vaste lasten. 
Mevr. G. Kooistra tuin 5a: kan er niet beter bank staan i.p.v. 
kas? Antwoord: is een benaming. 
Dhr. H. Visscher tuin 130, wat moet ik me voorstellen bij 
verzekering? Antwoord: Er zijn 5 soorten waaronder 
tuinhuis, ongevallen, brandverzekering. Ook de afschrijving 
van het gereedschap en het verenigingsgebouw vallen 
daaronder.   
Mevr. G. Kooistra tuin 5a: Kasstroom netto €-4.421,94 in 
2021/2022 en € 2.766,00 in 2020/2021 hoe komt dat? O.a. 
door verhoging van de vaste lasten. Voormalig 
penningmeester dhr. E. Scholte zegt dat in het verleden niet 
goed is gerubriceerd. 

• Inkoopcommissie: er is geen verslag. De commissie is nog in 
opbouw. 

• Tuincommissie: geen verslag. H. Hamering, tuin 91 vraagt 
wat de tuincommissie doet met dode buxushagen op tuinen 
van leden. Antwoord: niets. Is voor de leden. Wel worden de 
hagen op het complex beoordeeld en eventueel vernieuwd. 

• Bouwcommissie: geen verslag. Er is een aardappelkaart 
gemaakt. Hangt in de kantine. 

• Kascommissie, bestaat uit dhr. E. vd Naald en mevr. H. Lem. 
Reserve is mevr. G. Kooistra. 
Het verslag bestaat uit 2 delen. Deel 1 gaat over de 
aanbevelingen. De aanbevelingen zijn volledig door het 
bestuur overgenomen. Er is een externe harde schijf en een 
pinapparaat aangeschaft. Overdracht naar de 2e  
penningmeester, bijv. bij ziekte van de 1e penningmeester, is 
nu beter gewaarborgd. Het bestuur is begonnen om het 
gehele proces van verwerving (o.a. inkoop), voorraad, 
voorraadverlies en verkoop inzichtelijker te maken. Dit 
proces zal, in 2023, een belangrijk aandachtspunt moeten 
zijn voor het bestuur. 
Deel 2 gaat over de controle van de boekhouding.  
Alle benodigde stukken zijn vooraf door de 1e 
penningmeester dhr. P. Mol ter controle aangeboden en 
gecontroleerd op 23 februari 2023. Ook aanwezig was dhr. 
M. Smit (verkiesbaar op 18 april 2023 voor 2e 
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penningmeester). De kascommissie constateerde dat er een 
aantal wijzigingen nodig waren in de resultatenrekening en 
de balans. Op de 2e bijeenkomst op 8 maart heeft de 
kascommissie besloten om de expertise van dhr. E. Scholte in 
te schakelen (als oud-penningmeester ervaren met het 
huidige Excel-bestand). 
Het advies van dhr. E. Scholte is om de post 
"vermogensaansluiting” mee te nemen in de beginbalans in 
het aan te schaffen boekhoudpakket en op basis van de 
daadwerkelijke stand van de waarborgsommen op 31-10-
2023 een correctie te doen op het vermogen en/of 
waarborgsommen in de beginbalans. De kascommissie sluit 
zich aan bij het advies van dhr. E. Scholte. 
De kascommissie is van mening dat de 
penningmeesterwijzigingen van de afgelopen jaren debet 
waren aan de problemen met de formules in het Excel-
pakket. We zijn dan ook blij dat we als vereniging nu 
overstappen op een professioneel boekhoudprogramma van 
het AVVN. 
Tot slot:  
Het mag duidelijk worden dat in 2023 een correcte 
registratie van de leden en hun borg een tweede 
aandachtspunt is voor het bestuur. Met dat in ons 
achterhoofd en met het advies van dhr. E. Scholte stelt de 
kascommissie met een gerust hart de ledenvergadering voor 
om het bestuur decharge te verlenen. 
Op de opmerking van dhr.  H. Oldenbeuving tuin 62 dat er 
veel financiële kennis nodig is om in de kascommissie te 
zitten antwoordt dhr. E. vd Naald dat er heel veel tijd in is 
gaan zitten. Maar met het nieuwe programma en goed 
invoeren moet het goed komen. 
De ledenvergadering verleent het bestuur decharge. 
 

7. Kascommissieverkiezing: 
Dhr. R. Lang: de term kascommissie is achterhaald. Voorstel: 
onderzoekcommissie financiën. 
  
De statuten zijn vaag over hoe te handelen. Het voorstel van 
E. van de Naald is zoals het in het burgerlijk wetboek staat 
beschreven: 1x gekozen, 2 x herkiesbaar. Erik wil nog wel een 
3e keer in de commissie en stelt voor om dit met H. Lem en 
G. Kooistra te doen. Dit voorstel wordt aangenomen. 
 

8. Bestuursverkiezing: 
• Mevr. G. Oldenbeuving, secretaris is volgens rooster 

aftredend. Ze stelt zich herkiesbaar. Er zijn geen 
tegenkandidaten zodat mevr. G. Oldenbeuving wordt 
herbenoemd. 
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9. Rondvraag: 

• Dhr. H. Hamering tuin 91: op de begroting staat een 
stokheggenschaar. Kun je die niet beter huren? Antwoord: 
Huren kost €35,- per dag. En wat wordt bedoeld met nieuwe 
planten? Antwoord: vernieuwen van de heg en voor de 
herinrichting van de hoofdingang. 

• Dhr. E. van de Naald: wanneer bespreekt het bestuur de 
WBTR met de leden? Antwoord: op de volgende ALV. 

• Mevr. H. Lem tuin 162: hoe moet snoeiafval van de 
gemeenschappelijke hagen worden afgevoerd. Antwoord: 
overleg met de tuincommissie. 

• Mevr. K. de Vries tuin 33, 84, 85: wat gebeurt er met de dode 
heg bij tuin 89? Antwoord: deze zal worden vervangen. 

• Dhr. A. Meftah tuin 121: Oproep: laten we de positieve 
dingen benoemen en de negatieve niet groter maken! Daar 
sluiten wij ons allemaal bij aan! 

 
10. Sluiting. 

De voorzitter sluit om 21.48 uur de vergadering. PrO school wordt 
bedankt voor de gastvrijheid en de koffie en thee en Joël bedankt 
voor de koek en de hapjes. 

 
 

OPBOUW KOSTEN HUURPRIJS 2024 
 
Contributie AVVN € 33,00 
Contributie ATV Oranjebond € 24,00 
Huurprijs van de grond € 0,34 per vierkante meter 
 
 

WEETJES! 
 

• In het nieuwe plakboek ‘Bartje zoekt het hogerop’ van de 
Albert Heijn van Richard Hillenga staat ook een 
luchtopname van ons volkstuincomplex.  

• Het bestuur wil de leden er nadrukkelijk op wijzen om op 
een verstandige manier met plastic om te gaan. Er wordt 
plastic gebruikt om tijdelijke kasjes van te maken. Dat 
plastic is niet geschikt om een heel jaar weer en wind te 
kunnen doorstaan. Ook ducttape is niet weer- en 
windbestendig. Het gevolg is dat het na verloop van tijd 
loslaat en over het complex waait. En we hoeven niet uit te 
leggen hoe schadelijk dat is. 
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• Het bestuur vraagt de tuinders terughoudend te zijn met het 
gebruik van houtsnippers op de tuinen. 

• De bouwcommissie heeft alle tuinen van paaltjes met tuinnummers 
voorzien. Zo zijn de tuinnummers goed zichtbaar. U mag de paal 
niet verwijderen! 

• Huurt u meer dan 1 tuin? De grenzen van de tuin blijven 
bestaan. Ook de regel w.b. de aardappelbebouwing blijft 
bestaan. 

• En kijk eens kritisch naar uw tuinhuis, schuur of gereedschapsbak. 
Moet er gerepareerd of geverfd worden? Probeer daar dan tijd voor 
te vinden. We willen ons complex graag mooi houden. 

• Er mag geen afval worden gestort op het complex!  
• Denkt u een leuke bijdrage aan de Raffia te kunnen leveren? Dan kunt 

u dat inleveren bij de secretaris. De Raffia komt 1 keer per jaar in het 
voorjaar uit. Niet alles wat ingestuurd wordt, zal worden geplaatst. 

• In de kantine hangen tekeningen waarop staat aangegeven waar de 
afgelopen jaren de aardappelen hebben gestaan op de tuinen. Let 
hierop voordat u de aardappelen poot!  

• U moet aardappelopslag (aardappelen die vorig jaar in de grond zijn 
blijven zitten en dit jaar weer opkomen) verwijderen. Deze zijn erg 
gevoelig voor allerlei ziekten. 

• Kunt u iets voor de vereniging betekenen? Bijvoorbeeld in het 
bestuur of in een commissie, of de Raffia? U kunt zich opgeven via de 
mail of kom even in de winkel. 

• We zijn een vereniging! Dat betekent dat de mensen die in het 
bestuur en de commissies zitten allemaal vrijwilligers zijn. 

 
 
 
 

TUINREGLEMENT VAN ATV ORANJEBOND ASSEN   
 

Deze kunt u inzien in het Tuinderskwartier tijdens de openingstijden 
van de winkel.  
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ALGEMENE LEDENVERGADERING 
 
Hierbij nodigen wij u uit tot het bijwonen van de Alegemene ledenvergadering van 
ATV Oranjebond, die zal worden gehouden op dinsdag 16 april in de vergaderzaal 
van PRO-Assen (de school naast het tuincomplex). 
Aanvang 20.00 uur. 
 
Agenda: 

1. Opening en mededelingen:  
2. Voorstellen van bestuur en 

commissieleden: 
• Jan Huis, voorzitter 
• Pascal Mol, penningmeester 
• Marcus Smit, 2e penningmeester 
• Grietje Oldenbeuving, secretaris 
• Joël Meyers, bouwcommissie 
• Rik Lang, bouwcommissie 
• Grietje Oldenbeuving, In en Verkoopcommissie 
• Roelof Visser, In en verkoopcommissie 
• Pascal Mol, In en verkoopcommissie 
• Marja van Rixel, 2e secretaris 
• Erik van der Naald, coördinator Groenonderhoud 
• Henk Philips, tuincommissie 
• Henk van der Haar, tuincommissie  

3. Hoe staat het met de WBTR? 
4. AVG (Algemene Verordening Gegevens Bescherming) 
5. Huldigen van jubilarissen: 25 jaar lid van de vereniging: S.H. 

Huizenga,  
tuin 92 en R. Brokke, tuin 144. 

6. Pauze. 
7. Verslagen verenigingsjaar 2023: 

• Secretaris, jaarverslag in de Raffia 
• Penningmeester, Ligt ter inzage 
• Kascommissie, bestaat uit dhr. E. van der Naald, mevr. H. 

Lem en mevr. G. Kooistra. 
• Inkoopcommissie, verslag in de Raffia. 
• Tuincommissie, geen verslag. 
• Bouwcommissie, verslag in de Raffia 

8. Kascommissieverkiezing: 
9. Bestuursverkiezing: 

• Pascal Mol, penningmeester, is volgens rooster aftredend. Hij 
stelt zich herkiesbaar. Tegenkandidaten dienen zich voor 9 april 
te melden bij de secretaris. 

10. Rondvraag: De vragen worden genoteerd en in een 
bestuursvergadering besproken en beantwoord. 

11. Sluiting. 
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De notulen van de Algemene ledenvergadering liggen na ongeveer 2 weken 
in de winkel. U kunt die meenemen. Leden die zich hebben afgemeld voor 
de vergadering krijgen de notulen gemaild. Wilt u ze ook per mail 
ontvangen, dan kan u dat doorgeven aan de secretaris. Verder worden de 
notulen gepubliceerd in de volgende Raffia.  


